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VRAGEN van de SP van mevrouw L.R. van Gijlswijk betreffende goede 

voornemens. 

(Binnengekomen: 13 december 2012). 

 

 

Groningen, 18 december 2012. 

  

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

1.  Heeft U goede voornemens? Zo ja, welke zijn dat? 

  

 Het college beoordeelt al haar voornemens als goede voornemens en heeft niet 

specifiek de kerstperiode nodig om die te hebben en te delen. 

 Ook nu er een vernieuwd college is aangetreden biedt dat veel kansen om 

vorm te geven aan (goede) voornemens. In ons Prinsenhofakkoord hebben we 

o.a. aangegeven dat we willen verbinden en vernieuwen. “Verbinden omdat de 

uitdagingen waar we voor staan, alleen kunnen worden opgelost door samen 

te werken met Stadjers, instellingen, ondernemers en partners in de regio. En 

uiteraard met elkaar. Scherp gepolariseerde verhoudingen tussen politieke 

stromingen, tussen gemeenteraad en college, tussen gemeente en Stadjers en 

tussen stad en provincie moeten tot het verleden gaan behoren.” 

 

2.  Is een van die goede voornemens het verbeteren van de communicatie tussen 

 gemeente en provincie? 

 

De communicatie tussen de gemeente en andere partijen, waar onder de 

provincie, heeft altijd de zorg van ons bestuur. Feit is dat er veel belangen zijn 

waarbij de gemeente en de provincie elkaar treffen, en waarbij de belangen 

niet altijd samenvallen. Van onze kant is alle inzet erop gericht om de 

verschillen van inzicht zoveel mogelijk te beperken tot zakelijke verschillen 

van inzicht en tevens zetten wij ons er voor in die zoveel mogelijk te over-

bruggen, zonder overigens de belangen van de gemeente uit het oog te 

verliezen. 

 

3.  Zo ja, kunt u als blijk van die goede communicatie deze goede voornemens 

 gezamenlijk met uw collega’s in de provincie formuleren en ons doen 

 toekomen? 

 

Hopelijk vindt u in dit antwoord daarvan voldoende terug. 

Het bewuste krantenartikel is - zo hebben wij inmiddels begrepen - geschreven 

naar aanleiding van een op 27 november jl. door Gedeputeerde Staten aan 
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Provinciale Staten gestuurde brief. Op 13 december jl. is bij de voorzitter van 

het bestuur van de Veiligheids- en Gezondheidsregio Groningen een brief 

binnengekomen van Gedeputeerde Staten over de rol en positie van de 

provincie Groningen bij crisisbeheersing. 

 

Provincie en Veiligheidsregio hebben - al voor de evaluaties formeel afgerond 

waren - overeenstemming bereikt over de positie van de provincie ten tijde van 

calamiteiten. Dit was (ook) een aanbeveling van de op 5 oktober jl. gepresen-

teerde evaluatie over het hoge water in januari 2012. 

 

Van harte wensen wij de SP-fractie en andere raadsleden een goede kerst en 

een prettige jaarwisseling, en wij rekenen wat betreft constructieve 

communicatie ook graag op u in 2013. 

 

 


